
Redno na
sestanke!

Kaj bi svetovali svojim naslednikom, smo
vprašali delegate na zadnjem zasedanju
občinske skupščine. Nekateri se bodo po-
slovili od delegatskih klopi, drugi bodo z
odgovornim, težkim in včasih tudi brez-
plodnim delom nadaijevali. Vsem pa bodo
še kako dobrodošle izkušnje, ki so jih dele-
gati nabrali v iztekajočem se tretjem man-
datnem obdobju.

LIZA JUHAS, delegatka krajevne skup-
nosti 7. september: »Za menoj sta dva man-
data. Reči morarn, da smo delegati veliko-
krat uspeli s svojimi predlogi in zahtevami,
veliko želja pa je žal Se ostalo našim na-
slednikom. Za našo krajevno skupnost po-
meni pravkar začeto petletno obdobje
možnost in obljubo, da bomo vendarle do-
bili zdravstveni dom in urejeno parkirišče,
morda pa celo pošto in lekarno, ki jih po-
trebujemo. Bodočim delegatom bi zato
svetovala, da se bolj resno udeležujejo se-
stankov in bolj zavzeto, kot je to uspevalo
nam, preberejo delegatska gradiva. Poleg
tega menim, da bi morato občinsko vod-
stvo utrditi zaupanje med delovnimi Ijudmi
in obtani.-

MIRKO JERMAN, delogat obiinske or-
ganizacije ZZB NOV: »Delegatom v nasled-
njem mandatu želim, da bi bolj redno pri-
hajali na seje zborov. V družbenopolitič-
nem zboru smo bili velikokrat na meji
sklepčnosti. Predlagal bi jim tudi, da se že
od vsega začetka resno lotijo tega odgo-
vornega dela«

IVAN JERAN, delegat delegaclje kme-
tov: »Oelegati bi morali biti v prihodnje bolj
vztrajni v svojih zahtevah in bolj odločni pri
njihovem uveljavljanju. To nam velikokrat
ni uspelo. Kljub temu smo dosegli uspehe
pri sprejemanju planov, kjer je bilo naie
mnenje velikokrat upoštevano. Sem samo-
stojni kmetovalec in vodstvo delegacije mi
jo pobralo precej £asa, najmanj deset ur
mesečno. Najhuje je to, da konferenca de-
tegacij ni blla vedno sklepčna, zato sem
imel še veC dela. Misllm, da bi morali tisti,
ki so prevzeli to dolžnost, bolj resno delatl.
Ker bom delegat se naprej, mi bodo te
izku&nje tudi koristile. Naj na koncu pohva-
lim še strokovne službe občinske skupšči-
ne, ki so nam zelo pomagale pri delu.«

NIKO ISAJEVIČ, delegat krajevne skup-
nosti UrSke Zatler. »Bodočim delegatom,
med njimi bom tudj sam, bi pr&dlagal, da
izpeljejo ipremambo v postopku delegira-
nja iz temoljnih okoil) tako, da bi vsak dele-
gat potreboval za obisk skupšiinskega za-
sedanja tudi pismeno zagotovilo vodje
konference delegacij, da je bila njihova
konferenca sklepčna. Prepričan sem, da je
marsikatero zasedanje zbora nezakonito,
ker prihajajo nanj delegati z nesklepčnih
sej v svojih okoljih. Zato tudi ne morejo
kakovostno razpravljati niti veljavno glaso-
vati. To pa je slabo tudi zato, ker omogoča
odločanje v neformalnih skupinah ali celo
manipuliranie -

IVIČA KOOOJ - MARJANCA, delegatka
občinske organtzacije ZZB NOV: »V izteka-
Jočem se mandatu me je najbolj motilo, da
smo dobivali precej materiala še na dele-
gatske klopi tik pred zasedanji. V tem času
pa je bilo nemogoče prebrati naslove, kaj
šele celotno gradivo. Tako sem se veliko-
krat odločala po intuiciji, kar pa se v pri-
hodnje ne bi smelo dogajati.-

STANE HABIČ, delegat konferance dele-
gacij DO Belinke: »Še bom delegat, zato se
bom v prihodnje zavzemal predvsem, da bi
konference delegacij za zbor zdruzenega
dela iz različnih organizaclj združenega de-
la sodelovale med seboj. Tako se ne bi več
dogajalo, da smo delegati le glasovalni
stroj, ker se pač na vsa področja ne spoz-
namo, ampak da bi se za vse seje in teme
na dnevnih redih bolj pripravili -
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